
Kommentar til dagens opråb fra borgmestre og erhvervsfolk fra Østjylland til Folketinget i forhold til 

forhandlinger om en eventuel udvidelse af E45 fra Vejle til Randers.  

 

 

Opråb fra natur og borgere: Det er nu, det gælder på E45, hvis vi 

skal bevare naturværdier og reducere støjen 

  

HELE opråbet fra borgmestre m.fl. handler om bilisters og erhvervslivs trængsel - og trængsler - på 

motorvejen.  

Ikke ét ord om de påvirkninger af naturværdier og beboere og deraf følgende konsekvenser såvel 

sundhedsmæssigt som rekreativt og økonomisk det vil have, hvis man ikke tænker effektiv støjafskærmning 

ind i disse anlæg.    

Hvor ville det klæde de pågældende borgmestre m.fl. også at gå i brechen for naturværdier og beboere 

langs E45. 

Hvis man er i tvivl, om det er noget der optager borgerne (= vælgere) kan man læse de hundredvis af 

høringssvar, der i efteråret kom til Vejdirektoratets VVM-rapport. De handler stort set alle om støj.  

Kære Folketing og østjyske borgmestre: 

Kom nu ud af hullerne og vis, at I mener noget med det, når der bliver talt miljø, grønne planer og plads til 

natur og mennesker.    

 

Mvh 

Hanne Fuglsang Nielsen  
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